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Generiek Informatieplatform Openbaar Domein  -  Ingave en gebruik

Op 26 maart 2014 werd het decreet houdende de uitwisseling van informatie over een 
inname van het openbare domein in het Vlaamse Gewest goedgekeurd door het Vlaams 
Parlement.

Dit decreet regelt de werking van GIPOD. Het Generiek Informatieplatform Openbaar 
Domein brengt alle informatie over werken of manifestaties op het openbaar domein zo 
veel mogelijk samen.

Het GIPOD zorgt ervoor dat er meer afstemming en samenwerking komt bij nuts- en/of 
wegenwerken, dat werken op omleidingstrajecten vermeden worden en dat conflicten 
tussen werken en manifestaties beter gedetecteerd kunnen worden: meer synergie en 
minder hinder dus. Het GIPOD voorziet hiervoor in een aparte synergiemodule die een 
afstemming van de ingevoerde data mogelijk moet maken.

Momenteel gebeurt de ingave in het systeem nog op vrijwillige basis, maar tegen 1 juli 
2016 wordt dit verplicht.

Met betrekking tot ingave van werkopdrachten in het systeem.

1. Hoeveel werkopdrachten van categorie 1 werden ingegeven in 2013-2014?

2. Hoeveel werkopdrachten van categorie 2 werden ingegeven in 2013-2014?

3. Hoeveel werkopdrachten van categorie 3 werden ingegeven in 2013-2014?

4. Hoe evalueert de minister de volledigheid van ingave?

Met betrekking tot ingave van “andere geplande innames” in het systeem.

5. Hoeveel ingaven werden uitgevoerd in 2013-2014?

6. Hoeveel werkopdrachten van categorie 2 werden ingegeven in 2013-2014?

7. Hoeveel werkopdrachten van categorie 3 werden ingegeven in 2013-2014?

8. Hoe evalueert de minister de volledigheid van ingave?



Met betrekking tot synergieaanvragen.

9. Hoeveel synergieaanvragen werden in GIPOD ingegeven voor categorie 1 in 2013-
2014?

10. Voor hoeveel van deze aanvragen werd een synergie ingegeven in 2013-2014?

11. Hoe evalueert de minister de volledigheid van ingave?

Met betrekking tot omleidingen.

12. Hoeveel omleidingen werden in GIPOD ingegeven in 2013-2014?

13. Hoe evalueert de minister de volledigheid van ingave?

Algemeen

14. Hoe evalueert de minister het huidige systeem met betrekking tot de 
gebruiksvriendelijkheid bij de ingave, de bruikbaarheid,…?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Liesbeth Homans (473) en Ben Weyts (705).



BEN WEYTS 
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 705 van 13 februari 2015
van PAUL VAN MIERT

Een gecoördineerd antwoord zal verstrekt worden door mijn collega mevrouw Liesbeth 
Homans, Viceminister-president van de Vlaamse Regering, Vlaams minister van 
Binnenlands Bestuur, Inburgering, Wonen, Gelijke Kansen en armoedebestrijding.


